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 Bács-Kiskun Vármegyei Cigány Önkormányzat 

 6500 Baja, Szabadság út 23.  

 

Iktatószám: BN/ 64-3/2024. 

  

JEGYZŐKÖNYV 

 

a Bács-Kiskun Vármegyei Cigány Önkormányzat 

2024. november 25-én 15 órakor kezdődő kihelyezett testületi üléséről 

 

 

Helye: Izsák, Polgármesteri hivatal épülete 

 (6070 Izsák, Szabadság tér 1.) 

 

Jelen van:  

Buza Flórián, elnök 

Burai Béla, képviselő 

Györgye Zalán, képviselő 

Horváth István Szilveszter, képviselő 

Lakatos Antal, képviselő 

Oláh Jánosné, képviselő 

Szabó Tünde, képviselő 

Lakatos Tamás, polgármester 

Végh Tamás, alpolgármester 
 

dr. Svircevic Nikola, vármegyei aljegyző 

dr. Havas Bianka, jogi referens 

 

  

Buza Flórián elnök köszöntötte a megjelenteket a kihelyezett ülésen. Külön köszöntötte dr. 

Svircevic Nikola, vármegyei aljegyzőt, aki a törvényességi felügyeletet biztosítja az ülésen.  

 

Megállapította, hogy a testület 7 fővel határozatképes.  

Jegyzőkönyv vezetőnek dr. Havas Biankát javasolta, jegyzőkönyv hitelesítőnek Szabó Tündét. 

 

Buza Flórián elnök kérdezte a képviselőket, hogy elfogadják-e a javaslatot. 

A képviselők a javaslattal egyetértettek. 

 

Buza Flórián elnök elmondta, hogy a meghívót mindenki megkapta szabályszerűen.  

Buza Flórián elnök kérdezte, hogy van-e valakinek hozzászólása, észrevétele a napirenddel 

kapcsolatosan. 

A napirendhez észrevétel, javaslat nem hangzott el. 

 

Buza Flórián elnök kérte a képviselőket, hogy szavazzanak, elfogadják-e a napirendet. 

 

A jelenlévő 7 képviselő egyhangú, 7 igen szavazatával a testület az alábbi határozatot hozta. 

 

 

21/2024. (XI. 25.) BCÖ határozat 

A Bács-Kiskun Vármegyei Cigány Önkormányzat 2024. november 25-i ülésének 

napirendje 
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1. Beszámoló két ülés közötti eseményekről, szakmai beszámolók elfogadása 

Előadó: Buza Flórián elnök 

2. A Bács-Kiskun Vármegyei Cigány Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosítása 

Előadó: Buza Flórián elnök 

3. Közmeghallgatás szervezéséről szóló döntés 

Előadó: Buza Flórián elnök 

4. Egyebek 

 

 

1. Beszámoló két ülés közötti eseményekről, szakmai beszámolók elfogadása 

 

 

Buza Flórián elnök előadja, hogy részt vett a Tiszaalpári Nagyközség Roma Önkormányzat 

alakuló ülésén, mint vármegyei elnök, emellett a meghívót mellékelten a jegyzőkönyvhöz 

csatolja. Részt vettek a Kiskunhalason megrendezett dél-alföldi régió roma önkormányzatai és 

civil szervezetek fórumán. Ezen a fórumon a cigányság jelenéről és jövőjéről volt szó, több 

fontos ember jelenlétében, mint például Sztojka Attila államtitkár úr. Számos jelentős dolog, 

lehetőség hangzott el a cigányság megújításáról, megreformálásáról, amihez szintén csatolja a 

meghívót a helyszínnel, meghívotti listával együtt. 

 

Burai Béla képviselő előadja, hogy ő Nagybaracskán volt, ő volt ott egyedül a képviselők közül, 

ezért szeretné kérni a jövőre nézve, hogy ha csak tiszteletből is, de a többiek is vegyenek részt 

legközelebb, menjenek el egymás rendezvényeire. A cigányság kultúrája lett bemutatva, 

szerény, de színvonalas rendezvény volt. Szokások, hagyományok, táncosok, énekesek léptek 

fel. A meghívót csatolja. 

 

Szabó Tünde képviselő előadja, hogy Jánoshalmán voltak a Halasi Csillag táncegyüttessel 

léptek fel a hagyományőrző rendezvényen, nagyon színvonalas műsor volt, meghívót csatolja. 

 

Buza Flórián elnök kérte a képviselők véleményét, hozzászólásait. 

A képviselők hozzászólást, véleményt nem fogalmaztak meg. 

 

Buza Flórián elnök kérte, hogy szavazzanak arról, hogy elfogadják-e a beszámolókat. 

 

A jelenlévő 7 képviselő egyhangú, 7 igen szavazatával a testület elfogadta a beszámolókat. 

  

22/2024. (XI. 25.) BCÖ határozat 

Két ülés közötti eseményekről szóló beszámoló elfogadása 

 

A Bács- Kiskun Vármegyei Cigány Önkormányzat közgyűlése a kulturális autonómiájával 

összefüggő feladatai körében elfogadja az elnök és a képviselők szakmai beszámolóját a két 

ülés közötti eseményekről.  

 

Felelős: Buza Flórián elnök 

Határidő: azonnal  
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2. A Bács-Kiskun Vármegyei Cigány Önkormányzat Szervezeti és Működési 

Szabályzatának módosítása 

 

 

Buza Flórián elnök elmondta, hogy az alakuló ülésen elfogadásra került a Szervezeti és 

Működési Szabályzat. Az elmúlt ülésen a bizottságok létrehozása okán szükségessé vált a 

módosítása. A mai ülésen ismét módosítani szükséges a bizottságok száma tekintetében. 

Véleménye szerint a sport bizottság megléte nem szükséges, ezért javasolja annak 

megszüntetését, feladatkörét a kulturális bizottság feladatkörébe beépíteni, így létrejönne egy 

Kulturális és Sport Bizottság. 

 

Burai Béla képviselő jelezte, hogy javaslatot kíván tenni. Úgy gondolja, mivel a 7 képviselőnek 

együtt kell dolgoznia a vármegyei cigányság érdekében, el kell felejteni, hogy ki, melyik 

szervezetből jött. Javasolja, hogy személyi okokból kifolyólag ne szüntessék meg a 

sportbizottságot, más felállásban maradjon a bizottság.  

Véleménye szerint, ezt úgy lehet kivitelezni, hogy ne csak „sima” sportbizottságként működjön 

tovább, hanem legyen Sportbizottság a fiatalokért. A személyi összetételt érintően javasolja, 

hogy az elnök maradjon, az új tag Soltvadkertről kerüljön be, mert a régebbi tagot úgy sem 

szavazza meg a többi képviselő. 

 

dr. Svircevic Nikola vármegyei aljegyző elmondta, hogy álláspontja szerint, ezt úgy lenne 

kivitelezni, ha a testület megszüntetné a sportbizottságot, és azt követően hozna létre egy újat, 

mert bizottságot módosítani ilyen formában nem lehet.  

 

Buza Flórián elnök előadja, szerinte szüntessék meg a sportbizottságot, és hozzanak létre egy 

új bizottságot, új tagokkal. Az elnök maradjon, és a következő testületi ülésen olyan tagokat 

választanak, hogy mindenkinek megfeleljen. 

 

Burai Béla képviselő előadja, hogy az Aljegyző Úr és Buza Flórián által elmondottakkal 

egyetért. 

 

Buza Flórián elnök kérte a képviselők véleményét, hozzászólásait a módosításokkal 

kapcsolatban. 

A képviselők hozzászólást, véleményt nem fogalmaztak meg. 

 

Buza Flórián elnök kéri, hogy szavazzanak arról, hogy elfogadják az előterjesztést az elhangzott 

módosításokkal. 

 

A jelenlévő 7 képviselőből 5 igen és 2 nem szavazattal, tartózkodás nélkül a testület az alábbi 

határozatot hozta. 

 

 

23/2024. (XI.25.) BCÖ határozat: 

A Bács-Kiskun Vármegyei Cigány Önkormányzat szervei Szervezeti és Működési 

Szabályzatának módosítása 
 

1. A Közgyűlés a Bács-Kiskun Vármegyei Cigány Önkormányzat szervei Szervezeti és 

Működési Szabályzatának módosítását a határozat 1. számú melléklete szerinti szöveggel 

hagyja jóvá. 
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2. A Közgyűlés a Bács-Kiskun Vármegyei Cigány Önkormányzat szervei Szervezeti és 

Működési Szabályzatát a jelen határozatában elfogadott módosításaival egységes 

szerkezetben a határozat 2. számú melléklete szerint hagyja jóvá. 

3. A Közgyűlés felkéri elnökét, hogy gondoskodjon a Szervezeti és Működési Szabályzat 

azonnali kihirdetéséről. 

 

Felelős: Buza Flórián elnök 

Határidő: azonnal 

 

 

3. Közmeghallgatás szervezéséről szóló döntés 

 

 

Buza Flórián elnök ismertette, hogy a tervezett közmeghallgatást ismételten kihelyezett 

testületi ülésen, Kiskunhalason, 2024. december 13-án 14:00 óra kezdettel szeretnék 

megvalósítani. 

 

Burai Béla képviselő előadja, hogy szerinte a Vármegyei Cigány Önkormányzatnál megszokott 

dolog, hogy kulturális műsorral és ehhez hasonló dolgokkal készülnek. 

 

Buza Flórián elnök elmondja, hogy részletesebben nem tud az eseményről tájékoztatást adni, 

illetve még nem áll rendelkezésre a szükséges anyagi forrás, ezért nem tudnak beszállni a 

költségekbe. Előadja, hogy 2024. december 13-ig meg fog érkezni a Magyar Államkincstártól 

a pénz, hogy a vármegyei cigány önkormányzat is beszálljon a költségekbe.  

 

dr. Svircevic Nikola vármegyei aljegyző elmondta, hogy a törvény szerint, 2024. november 30-

ig biztosan meg fog érkezni a pénz. Utánajártak, viszont megsürgetni nem tudták a folyamatot, 

mert nem vármegyei szinten születik erről döntés, hanem amikor a Belügyminisztérium utalja 

a pénzt, tovább utalják az önkormányzatok felé.  

 

Buza Flórián elnök előadja, hogy amint megérkezik a pénz, összeülnek Kiskunhalason, 

rendkívüli ülés lesz, és szavaznának, hogy a rendezvényt hogyan tudják megoldani. 

 

dr. Svircevic Nikola vármegyei aljegyző előadja, hogy arról most is lehet szavazni, mert 

költségvetés van, és hozzávetőlegesen ez az összeg 300.000.- Ft lesz. 

 

Burai Béla előadja, hogy mivel ez működési pénz lesz, azt a részét, amit nem használnak fel, 

vissza kell juttatni az állam részére.  

 

Buza Flórián elnök kérte a képviselők véleményét, hozzászólásait a közmeghallgatással 

kapcsolatban. 

A képviselők hozzászólást, véleményt nem fogalmaztak meg. 

 

Buza Flórián elnök kéri, hogy szavazzanak a közmeghallgatás napjáról és időpontjáról. 

 

A jelenlévő 7 képviselőből 7 igennel, egyhangúlag elfogadták a közmeghallgatás szervezéséről 

szóló döntést. 
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24/2024. (XI.25.) BCÖ határozat: 

A Bács-Kiskun Vármegyei Cigány Önkormányzat közmeghallgatásának 

megvalósításáról szóló döntés 

 

1. A Bács-Kiskun Vármegyei Cigány Önkormányzat közgyűlése 2024. évi 

közmeghallgatását 2024. december 13-án 14 órakor Kiskunhalason kívánja 

megvalósítani. 

2. A közgyűlés felkéri Elnökét, hogy vegye fel a kapcsolatot a Kiskunhalasi Roma 

Önkormányzattal a rendezvény biztosítása érdekében. 

 

Felelős: Buza Flórián elnök 

Határidő: azonnal 

 

 

Buza Flórián elnök elmondta, hogy mivel ez a vármegyei cigány önkormányzat saját 

rendezvénye lesz, ezért felkéri az összes képviselőt, hogy vegyen részt a rendezvényen. 

 

Buza Flórián elnök kérte a képviselők véleményét, hozzászólásait a részvétellel kapcsolatban. 

A képviselők hozzászólást, véleményt nem fogalmaztak meg. 

 

Buza Flórián elnök kéri, hogy szavazzanak a közmeghallgatáson való részvételről 

 

A jelenlévő 7 képviselő egyhangú, 7 igen szavazatával a testület az alábbi határozatot hozta. 

 

 

25/2024. (XI.25.) BCÖ határozat: 

Közmeghallgatáson való részvétel 

 

A Bács-Kiskun Vármegyei Cigány Önkormányzat közgyűlése a kulturális autonómiájával 

összefüggő feladatai körében képviselteti magát a Kiskunhalason 2024. december 13-án 

megrendezésre kerülő 2024. évi közmeghallgatás rendezvényen. 

 

Felelős: közgyűlés tagjai 

Határidő: azonnal 

 

4. Egyebek 

 

 

Buza Flórián elnök elmondta, hogy beadták a ’ROMA-ESÉLY-24 pályázati felhívás ’A’ 

komponensének keretében a pályázatot, aminek köszönhetően 7.000.000,- forint értékben 

összetett lesz a program.  

Burai Béla képviselő előadja, hogy az ’A’ komponens a roma táncház, a ’B’ a cigánymuzsika, 

a ’C’ a modern programok.  

 

Buza Flórián elnök előadja, hogy összetett lesz a program, egész évben több részprogramból, 

tervezetből áll, a helyszín Kiskunhalason lesz. Országos szinten a 19+1 vármegyéből a Bács-

Kiskun vármegyei a második helyen áll. 

 

Szűcs Csaba alelnök úr előadja, hogy véleménye szerint, az érkező 7.000.000,- forint kellő 

alapot biztosít majd ahhoz, hogy a jövő évet működtetni tudja a nemzetiségi önkormányzat, 
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valamint ehhez jönnek még hozzá az állami támogatások. Egyebekben jövő tavasszal is lesz 

egy pályázati dömping, amivel szintén a megyei nemzetiségi önkormányzatokat szeretnénk 

támogatni, így azt gondolja, hogy a jövő év pénzügyileg kiegyensúlyozott, sokkal előre 

tervezhetőbb év lesz, előreláthatólag nem fog fennakadást okozni bármelyik nemzetiségi 

önkormányzat támogatása, olyan központi ünnepség támogatása, ami egyébként már a roma 

közösségen belül megszokott. Mindemellett a vármegyei közgyűlés, amiben tud, segíteni fog, 

hogy hatékonyan lehessen végezni a munkát, az együttműködés ezt jelenti. 

 

Burai Béla képviselő előadja, hogy a korábbi ülésen Búza Flórián elnök jelezte, hogy kisebb 

anyagi támogatást kért a rendezvényre, viszont arra sajnos nem kaptak külön, hanem ezért is 

lett a pályázat kiírva. 

 

Szűcs Csaba alelnök úr előadja, hogy a terv az, hogy pályázaton nyert összeget még az idei 

évben megkapják a nemzetiségi önkormányzatok. 

Ami a mikuláscsomagokat illeti, szintén terveznek támogatást nyújtani azok kivitelezéséhez, 

csak a folyamat még meg van akadva. 

Burai Béla azon kérdésére, hogy a bizottságok elnökeinek bemutatását mikorra tervezi, előadja, 

hogy amik megalakultak bizottságok, a bizottsági elnökökkel való egyeztetés, a másokkal való 

közös megbeszélések szükségesek. 

 

Burai Béla képviselő Buza Flórián elnök azon kérdésére, hogy ki lesz a nemzetiségi 

koordinátor, előadja, hogy a pályázat a mai napon kerül beadásra, az elnök személyét illetően 

pedig volt egy javaslata, és egyeztetve az elnök úrral, kérte, hogy egy közgazdász végzettségű, 

tapasztalattal bíró személy legyen a koordinátor, akit ismer mindenki a megyében. 

 

Buza Flórián elnök kérése Aljegyző Úr felé, hogy a közmeghallgatásra minden roma 

önkormányzat részére küldjenek meghívót. 

 

Szűcs Csaba alelnök úr kérdésre előadja, hogy az Országos Nemzetiségek napja Kiskunhalason 

lesz, ahova természetesen mindenkit várnak sok szeretettel, a meghívottak között szerepel 

Gulyás Gergely miniszter úr is, kinek részéről még nem érkezett válasz a meghívásra. 

 

Buza Flórián elnök kéri, hogy szavazzanak a Nemzetiségek napján való részvételről. 

 

A jelenlévő 7 képviselő egyhangú, 7 igen szavazatával a testület az alábbi határozatot hozta. 

 

26/2024. (XI.25.) BCÖ határozat: 

Országos Nemzetiségek Napján való részvétel 

 

A Bács-Kiskun Vármegyei Cigány Önkormányzat közgyűlése a kulturális autonómiájával 

összefüggő feladatai körében képviselteti magát a Kiskunhalason 2024. december 18-án 

megrendezésre kerülő Országos Nemzetiségek Napja rendezvényen. 

 

Felelős: közgyűlés tagjai 

Határidő: azonnal 

 




